
نماینده مردم اهواز در مجلس تاکید کرد:

لزوم آبرسانی به روستاهای اسماعیلیه شهرستان کارون
نماینده مردم اهواز در مجلس شورای اسلامی گفت: برای آب رسانی به پنج روستای شهرستان کارون و تکمیل طرح آب رسانی نیاز به 10 

کیلومتر لوله گذاری دارد.
به گزارش خبرگزاری فارس از اهواز، علی ساری در بازدید از روستاهای اسماعیلیه شهرستان کارون اظهار کرد: این روستاها فاقد آب شرب 

سالم هستند؛ بنابراین گام نخست در حل مشکل این روستا ها بررسی وضعیت آنها از نزدیک است.
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کازرون 
امام جمعه جدید چنارشاهیجان:

ازظرفیتهمهاقواموگروهها
استفادهکنیم

سرویس شهرستان/ داود کشاورز: جلسه تودیع و معارفه امام جمعه بخش 
چنارشاهیجان برگزار شد.

جلسه تودیع و معارفه امام جمعه چنارشاهیجان با حضور رضازاده نماینده 
مردم در مجلس شورای اسلامی سیدکمال علوی فرماندار، بخشدار، حجت 
ائمه  سیاستگذاری  شورای  عضو  مکان  ملک  جمعه،  امام  خرسند  الاسلام 

جمعه استان فارس و مسئولین اداری بخش برگزار شد.
ابتدا حجت الاسلام خرسند گفت: تلاش می کنیم با ایجاد وحدت و همدلی 
کارهای  شاهد  همدلی  با  و  کنیم  حل  بهتر  را  مشکلات  منطقه،  این  در 
فرهنگی، هنری و اقتصادی در منطقه باشیم چراکه کار برای مردم خستگی 

ندارد.
همدلی  با  امروز  مکان گفت:  ملک  المسلمین  و  الاسلام  ادامه حجت  در 
ائمه جمعه چون  انجام داد. وی افزود  و تلاش می توان کارهای بزرگی 
با مردم زندگی می کنند و مشکلات را  همیشه در کنار مردم هستند و 
می دانند، برای حل آنها تلاش می کنند. در ادامه سید کمال علوی فرماندار 
کازرون نیز گفت: نماز جمعه باعث گرد هم آمدن همه گروه هاست. وی 
اضافه کرد: ائمه جمعه جهت کمک به مسئولین شهر و فرهنگ و عمران 
و آبادی تلاش می کند. در ادامه رضازاده اظهار داشت: ائمه جمعه در بین 

مردم موجب وحدت و همدلی و مانع تفرقه می شوند.
امام جمعه جدید چنارشاهیجان در خطبه نماز جمعه این بخش با اشاره به 
هفته بسیج دانش آموزی و لزوم قدر دانی از جوانان کشور گفت: تلاش 
خواهیم کرد تا با حفظ وحدت مردم منطقه و تلاش جهت رفع مشکلات 
مردم، رفاه بهتری را برای مردم فراهم کنیم. وی با بیان اینکه وابسته به 
هیچ گروهی نیستم، خاطر نشان کرد: از ظرفیت های اقوام و گروه های 
بخش جهت رشد و اشتغال استفاده خواهم کرد و از همه نیروهای دلسوز 
نظام و کشور و بخش جهت رفع مشکلات بخش چنارشاهیجان و کوهمره 
از  سرکشی  و  دیدار  کرد  تاکید  همچنین  او  کرد.  خواهم  استفاده  نودان 

خانواده های شاهد و ایثارگر را هرگز فراموش نخواهد کرد. 
امام جمعه  عنوان  به  انصاری  الاسلام حسین  نماز جمعه، حجت  پایان  در 

جدید این شهر معرفی شد.

لارستان
معاون استاندار و فرماندار ویژه لارستان:

بزرگترینخدمت،محرومیتزداییاز
چهرهروستاهاست

خدمت،  بزرگترین  گفت:  لارستان  ویژه  فرماندار  و  استاندار  معاون 
محرومیت زدایی از چهره روستاهاست.

ویژه  فرمانداری  عمومی  روابط  از  طلوع  روزنامه  دریافتی  گزارش  به 
لارستان، جلیل حسنی در جمع مردم بریز گفت: حضور معتمدین و خیرین 
در کنار مردم و مسئولین، نشان از تجربه و احساس مسئولیت نسبت به 

روستا و زادگاه خودشان است.
فرماندار ویژه لارستان تصریح کرد: یکی از برکات نظام مقدس جمهوری 
نقاط  تمامی  به  را موظف می دانند  است که همه خود  این  ایران  اسلامی 
کشور خدمات رسانی کنند و پاسخگوی قشرهای مختلف مردم باشند و 
فعالیت خودشان را در مکانی خاص و یا نقطه ای برخوردار متمرکز نکنند.
وی ادامه داد: وظیفه ماست که به همه روستاها و شهرهای منطقه لارستان 
بزرگ سرکشی کنیم و به عنوان کسی که خدمتگزار آنها هستیم نظرات، 
پیشنهادات، درخواست ها و حتی انتقادات آنها را بشنویم و با جان و دل 
گوش دهیم. در همین راستا نیز امروز به اتفاق جمعی از مدیران شهرستان 
به خدمت رسده ایم تا مسائل و مشکلات روستای بریز را بررسی کنیم و 

تا آنجا که در توان داریم برای حل مشکلات قدم برداریم.
معاون استاندار فارس اظهار داشت: الحمدالله دامنه فعالیت ها و خدمات رسانی 
و فراهم کردن زیر ساخت ها در نقاط مختلف کشور فراوان بوده است و 
این  نظام مقدس  بعد از انقلاب جهت گیری خدمات رسانی خود را از نقاط 
مرفه و برخوردار به سمت مناطق روستایی و محروم گسیل داده است و 
خوشبختانه می بینیم که این خدمات روز به روز بیشتر و بهتر هم می شود.
حسنی بیان کرد: مسئولین بایستی همیشه در کنار مردم باشند، چرا که به 
صورت چهره به چهره بهتر می توان کارها را به پیش برد و خدایی نکرده 

روزی نباشد که ارباب رجوعی به اداره ای مراجعه کند و نتواند دقایقی  
رییس و یا معاون آن اداره را ببیند، بلکه مدیران شهرستان باید با افتخار به 

تمامی خواسته های مردم رسیدگی کنند حتی تقاضاهای جزیی.
منطقه  در  که  کنم  می  افتخار  کرد:  نشان  خاطر  لارستان  ویژه  فرماندار 
لارستان بزرگم و در خدمت مردمانی هستم که تمام هم و غمشان پیگیری 
بخواهد مسائل  پیدا می شود که  است و کمتر کسی  المنفعه  عام  مسائل 
این نشان از سعه صدر، عزت نفس و نوع  شخصی خود را دنبال کند و 

نگرشی است که مردم از آن برخوردارند. 
وی در پایان سخنانش باز هم تاکید کرد: هدف ما محرومیت زدایی از 
چهره روستاهاست و ما خدمتگزاران و فرمانبران شما در مجموعه اجرایی 
و اداری هستیم و تا آنجا که بتوانیم و اختیارات، امکانات و اعتبارات به ما 

اجازه بدهد در خدمت مردم عزیز و شریف هستیم.

لامرد
کشفبقایایدهکدهباستانیمیرحسنی

درلامرد
گفت:  لامرد  گردشگری  و  دستی  صنایع  فرهنگی،  میراث  اداره  مسئول 
که  میرحسنی  باستانی  دهکده  بقایای  کشف  و  شناسی  باستان  تحقیقات 
شده  تخریب  لامرد  در  فرهنگی  میراث  اداره  نبود  دلیل  به   60 دهه  در 
بود، توسط پژوهشگران اداره میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری 

شهرستان لامرد انجام شد.
و  دستی  صنایع  فرهنگی،  میراث  کل  اداره  عمومی  روابط  گزارش  به 
گردشگری فارس، مسعود تقی زاده اظهار داشت: این دهکده باستانی در 
تنگه ای مشرف بر روستای میر حسنی قرار دارد و قبل از تخریب آن 
شامل اتاقهایی در دل کوه بوده که با توجه به علائم و نشانه های موجود 
یا  و  ساسانی  دوره  به  محل  این  در  انسان  سابقه سکونت  علمی  لحاظ  از 

ماقبل آن می رسد.
گسترده  تخریب  از  قبل  شصت  دهه  در  شاخص  اثر  این  افزود:  وی 
انگاری  سهل  و  ناباوری  در کمال  اما  است  بوده  بازدیدکنندگانی  دارای 
و بی توجهی محض به بهانه برداشت سنگ گچ، قسمت اعظم آن تخریب  
شد اما به لحاظ اهمیت و موقعیت و قدمت این اثر ارزشمند کار پژوهش 

و تحقیق به منظور تکمیل اطلاعات بقایای این دهکده باستانی انجام شد.
این  ادامه  در  متاسفانه  کرد:  اضافه  لامرد  فرهنگی  میراث  اداره  مسئول 
تحقیقات پژوهشگران با صحنه دردآوری از تخریب های گسترده با انواع 
وسایل انفجاری و حفاری روبه رو شدند که منجر به از بین رفتن بسیاری از 

علائم و نشانه های این اثر ارزشمند شده بود. 
تقی زاده ادامه داد: انجام تحقیقات و پژوهش به همت و علاقه کارشناسان 
حفاظت و مرمت اداره میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری لامرد 
حسنی  میر  اداره  این  انجمن  اعضای  و  افتخاری  پژوهشگران  همچنین  و 
اقدامی خطرآفرین  امکانات و در  با حداقل  این روستا  و شورای اسلامی 

صورت گرفته است.
انجمن و شورای اسلامی محل خواست از  اهالی روستا و اعضای  از  وی 
این محدوده جلوگیری کنند و  یا معدن گچ در  برداشت هرگونه سنگ 

مسئولین را در جریان بگذارند.
تقی زاده خاطر نشان کرد: درصورت تامین اعتبار و در اختیار قرار دادن 
وسایل و امکانات لازم با توجه به در اختیار داشتن نیروهای متخصص و 
علاقه مند می توانیم زوایای تاریک و مبهم تاریخ شهرستان را مستندنگاری 

و روشن کنیم.
اثر  و  شده  واقع  لامرد  شهر  شمال  کیلومتری   11 در  میرحسنی  روستای 
تاریخی ثبتی هفت برکه مربوط به دوره تاریخی در محدوده این روستا 

واقع است.

جهرم
فرماندار ویژه با تقدیر از بنیاد مسکن اعلام کرد:

برخورداری۳۴روستایبخشخفر
جهرمازطرحهایهادی

علیرضا صحرائیان فرماندار ویژه شهرستان جهرم با تقدیر از خدمات بنیاد 
مسکن از اجرای طرح هادی در ۳۴ روستای بخش خفر این شهرستان خبر 
داد و اظهار داشت: اجرای طرح هادی تاثیر بسزایی در توسعه روستایی 

دارد و سند توسعه ده ساله این مناطق به شمار می آید.
به گزارش روابط عمومی بنیاد مسکن استان فارس، صحراییان با اشاره به 
اجرای این طرحها در روستاهای بخش خفر، افزود: طرح هادی ۲۴ روستا 
در بخش خفر جهرم با اعتبار ۳0 میلیارد ریال انجام شده و این طرح ها در  

10 روستا نیز با اعتبار 1۲ میلیارد ریال در دست اقدام است.
اینکه  به  اشاره  با  استاندار فارس و فرماندار ویژه شهرستان جهرم  معاون 
تعداد۳6۴ فقره تسهیلات مقاوم سازی، حوادث و تعمیرات نیز پرداخت شده 
است، افزود: این تعداد تسهیلات با اعتبار ۴۳ میلیارد ریال جهت ساخت 

منازل مسکونی مقاوم در اختیار مردم خفر قرار گرفته است.
فرماندار ویژه شهرستان جهرم بیان کرد: همچنین هزار و ۴۵0 جلد سند 
و  صادر  خفر  بخش  در  اسناد  ثبت  و  مسکن  بنیاد  همکاری  با  مالکیت 

تحویل مردم شده است.
صحراییان گفت: تضمین مالکیت و ارزش دادن به تثبیت مالکیت خانه های 
مسکونی، جلوگیری از تعارض مالکان، وجود وثیقه ای مطمئن برای اخذ 
تسهیلات، جلوگیری از مهاجرت جامعه روستایی به شهرها، برنامه ریزی 
فعالیت و همچنین  این  قانونمند کردن  و  فروش  و  بازار خرید  در  موثر 

تسریع در امر آموزش و بهداشت، از نتایج اجرای این طرح خواهد بود.

رییس سازمان جهاد کشاورزی فارس:

بهدنبالتشکیلاولینزنجیرهخرمادر
فارسهستیم

قاسمی رییس سازمان جهاد  اداری در شهرستان جهرم  در جلسه شورای 
اخیر کارخانجات  این خبر گفت: طی ۳ سال  اعلام  با  فارس  کشاورزی 
سورت و بسته بندی در این شهرستان با سرعت خوبی در حال راه اندازی 
است و همان طور که فرماندار جهرم اشاره کرد طی یک سال اخیر ۲۴ 
مورد از این صنایع در شهرستان جهرم به بهره برداری رسیده است و در 

حال حاضر ۴۵ واحد فعال در این شهرستان مشغول به کار هستند.
وی افزود: امیدواریم که با ارزش افزوده بیشتری بتوانیم محصولات بسیار 
خوبی که در این شهرستان تولید می شود، از جمله مرکبات و خرما را 

صادر کنیم و ارزش افزوده و درآمد بیشتری را نیز برای کشاورزان رقم 
بزنیم.

رییس سازمان جهاد کشاورزی فارس خاطر نشان کرد: در این سازمان به 
دنبال تشکیل اولین زنجیره تولید خرما در استان هستیم.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی سازمان جهاد کشاورزی 
ثبت  سامانه  طیور،  صنعت  خصوص  در  داشت:  اظهار  قاسمی  فارس، 

جوجه ریزی و سامان دهی طیور توسط این سازمان راه اندازی شده است.
توسط  میزان  هر  به  مرغ  خرید  آمادگی  اعلام  به  اشاره  با  ادامه  در  وی 
از خط  مرغ  قیمت هر کیلوگرم  اعلام کرد:  دام،  امور  پشتیبانی  شرکت 
۲ کشتارگاه، 68000 ریال و به غیر از آن هر کیلو 6۵000 ریال توسط 
شرکت پشتیبانی امور دام خریداری می شود، ضمن اینکه صادرات این 

محصول نیز در دستور کار قرار دارد.

زرین دشت
اهدای1۳هزارو700مترمربعزمین
بهحساب100امام)ره(توسطخیرین

شهرستانزریندشت
مربع  متر  هبه 1۳هزار و700  از  فارس  استان  بنیاد مسکن  روابط عمومی 
از طرف  زمین در روستاهای دهنو و دره شوری شهرستان زرین دشت 
با  امام)ره(«   100 فارس»حساب  اسلامی  انقلاب  مسکن  بنیاد  به  خیرین 
نیت خیرخواهانه و به منظور تامین مسکن محرومین و اقشار کم درآمد 

خبر داد.
بر اساس این گزارش  اراضی هبه شده در قطعات مختلف در روستای دهنو 
عبدالله  نظری،  تقی  نظری، محمد  نظری،کوچکعلی  ماشاالله  توسط خیرین 
نظری، یوسف نظری نژاد و بهروز نظری هبه شده است. همچنین یک قطعه  
زمین ۵00 متر مربعی در روستای دهنو و یک قطعه زمین ۳ هزار ۲00 متر 
مربعی توسط خیرین اسماعیل صادقی و علی احمد میرشکاران در روستای 

دره شور زرین دشت هبه شده است.
اقلیدی  میلیون ریال توسط خیر مسکن ساز محمد صادق  مبلغ ۵0  واریز 
در شهرستان اقلید با نیت خیرخواهانه و مسکن دار کردن یکی از اهالی 
شهر اقلید در پروژه مسکونی ۲0 واحدی اقلید به حساب 100 امام)ره( نیز 

از دیگر فعالیت های نیکوکارانه مرتبط با حساب 100 امام راحل است.

بوشهر
کاشتپنجهزاربذرحرادرخور

سلطانیشهربوشهر
مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری استان بوشهرگفت: کارکنان این اداره 
به همراه جمعی از حامیان و دوستداران جنگل و محیط زیست پنج هزار 
بوشهر  شهر  سلطانی  دریایی(  )آبراه  در خور  )مانگرو(  حرا  درخت  بذر 

کاشتند.
 به گزارش ایرنا، سهیل مهاجری در جمع خبرنگاران افزود: کاشت نهال و 

بذر حرا باعث توسعه و تقویت جنگل و اکوسیستم می شود.
وی اضافه کرد: خور سلطانی در ساحل شهر بوشهر از منظر منابع طبیعی 
و زیست آبزیان بسیار اهمیت دارد و توسعه فضای سبز و کاشت نهال در 

آن منطقه در سالهای آتی نیز ادامه می یابد.
مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری استان بوشهر اضافه کرد: بذر درخت 
حرا از منطقه نایبند عسلویه به منطقه خور سلطانی انتقال یافته است و این 
بذر پس از اینکه در معرض جزر و مد دریا قرار گیرد به یک نهال کامل 

تبدیل می شود.
وی اظهارکرد: کارشناسان منابع طبیعی استان، کاشت بذر حرا به روش 
تیمار کردن را برای نخستین بار در استان اجرا و آزمایش کردند که انتظار 

می رود این روش بهتر از نهال کاری پاسخ دهد.
مهاجری با تاکید بر اهمیت خورها برای استان بوشهر گفت: بیشتر آبزیان 
بخشی از چرخه حیات خود را در مناطق ساحلی و به ویژه خورها به واسطه 
برخورداری از مواد غذایی غنی سپری می  کنند، به همین دلیل باید بیش 

از پیش به این مناطق توجه شود.
وی حضور دوستداران طبیعت و جنگل را در این برنامه نیز مهم توصیف 
کرد و یادآور شد: تلاش می شود سال آینده کاشت بذرهای حرا در خور 

سلطانی، هم از نظر تعداد و هم سطح کشت افزایش یابد.
ازجانب  موثری که  و  مفید  برنامه  این  بوشهر گفت:  عضو شورای شهر 
اداره کل منابع طبیعی استان و تشکل های زیست محیطی اجرا شده است 

می تواند هر سال تکرار شود.
ندا عبدالله زاده افزود: با توجه به اینکه خورهای استان در برخی مناطق 
دچار آلودگی های زیست محیطی هستند، برنامه منابع طبیعی در توسعه 

درختان حرا در این مناطق اقدامی ارزشمند تلقی می شود.
وی بیان کرد: درخت حرا سازگاری بسیار خوبی با سواحل استان بوشهر 
دارد و توسعه این درخت در خورهای اطراف شهر بوشهر به طور یقین 

به محیط زیست و موجودات زنده این منطقه نیز کمک خوبی می کند.
عضو شورای شهر بوشهر ادامه داد: شرایط خاص آب و هوایی استان باعث 
شده تا نهادهای متولی، توسعه جنگل را به هر شکل ممکن در دستور کار 
خود قرار دهند و تشکل های خصوصی و سازمانهای مردم نهاد نیز به این 

امر بسیار علاقه مند هستند.

کارون
نماینده مردم اهواز در مجلس تاکید کرد:

لزومآبرسانیبهروستاهای
اسماعیلیهشهرستانکارون

نماینده مردم اهواز در مجلس شورای اسلامی گفت: برای آب رسانی به پنج 
روستای شهرستان کارون و تکمیل طرح آب رسانی نیاز به 10 کیلومتر 

لوله گذاری است.
به گزارش خبرگزاری فارس از اهواز، علی ساری در بازدید از روستاهای 
اسماعیلیه شهرستان کارون اظهار کرد: این روستاها فاقد آب شرب سالم 
هستند؛ بنابراین گام نخست در حل مشکل این روستا ها بررسی وضعیت 

آنها از نزدیک است.
وی با بیان اینکه برای تکمیل طرح آب رسانی این روستا ها باید اعتبارات 

مورد نیاز جذب شود عنوان کرد: برای آب رسانی به این ۵ روستا و تکمیل 
طرح آب رسانی نیاز به 10 کیلومتر لوله است. 

نماینده مردم اهواز در مجلس شورای اسلامی با انتقاد از نبود آب شرب در 
این روستا ها گفت: به هر طریقی که باشد باید این لوله ها تامین شود و این 

روستا ها از نعمت آب شرب بهره ببرند.
ساری با بیان اینکه در حال حاضر قابل قبول نیست که روستایی از نعمت 
آب محروم باشند، متذکر شد: اگر از ابتدای انقلاب و در هر سال به یک 
روستا آب رسانی می شد اکنون مشکل نبود آب در این روستا ها برطرف 

می شد.
به  آب رسانی  مشکل  حل  منظور  به  مستمر  پیگیری های  به  اشاره  با  وی 
بر رفع مشکلات  این مدت توجه ویژه  و جدی  اظهار کرد: در  روستاها 
انجام  حال  در  بسیاری  پیگیری های  رابطه  این  در  و  داشته ایم  روستاییان 

است.
ساری همچنین از مجتمع تقویت فشار چمیان و تاسیسات آب رسانی بازدید 

کرد. در این بازدید تعدادی از مسئولان نماینده اهواز را همراهی کردند.
نماینده مردم اهواز در مجلس شورای اسلامی مشکلات عمرانی، بهداشتی، 

کشاورزی و آموزشی این روستا ها را نیز مورد بررسی قرار داد. 
روستاهای مسیر اسماعیلیه شهرستان کارون به عنوان دور ترین روستاهای 
جمعیتی  با  شادگان،  شهرستان  محدوده  نزدیکی  در  و  کارون  شهرستان 

نزدیک به ۵ هزار نفر فاقد آب شرب هستند. 

هرمزگان
امضایتفاهمنامههمکاریبینایزوایکو

وشرکتآیاچسیهلند
مجتمع  بین  تکنولوژی  تبادل  و  کشتی  ساخت  در  همکاری  تفاهمنامه   
کشتی سازی و صنایع فراساحل ایران )ایزوایکو( و شرکت IHC هلندی با 

حضور وزیر زیرساخت و محیط زیست هلند امضا شد. 
ایران، مدیرعامل  به گزارش خبرگزاری مهر، به نقل از صنایع فراساحل 
خصوص  در  )ایزوایکو(  ایران  فراساحل  صنایع  و  سازی  کشتی  مجتمع 
شرکت  نامه  تفاهم  این  براساس  اظهارداشت:  نامه  تفاهم  این  امضای 
تفاهم  مورد  موضوعات  مهمترین  هلند  سی  اچ  آی  شرکت  و  ایزوایکو 
آن در زمینه های مهندسی، تبادل فناوری و تکنولوژی، ارتقای مهندسی 
ایزوایکو و بیشتر ساخت و تامین تجهیزات با یکدیگر همکاری می کنند.
حمید رضائیان همچنین تعمیر تجهیزاتی که برند بین المللی داشته باشد و 
در ساخت آن ها از توان داخل برخوردار نباشیم و پر کردن خلا مهندسی 
دو  همکاری  و  مشارکت  مباحث  مهمترین  را  موتور  ساخت  همچنین  و 
کشور عنوان کرد. رضائیان افزود: هلند کشوری کاملا دریایی و دارای 
صنعت کشتی سازی بسیار قوی است که می تواند موجب ارتقای ایزوایکو 
 )IHC و DAMEN( »شود. مدیران شرکت های »دامن« و »آی اچ سی
در این سفر وزیر محیط زیست و زیرساخت هلند را همراهی می کنند که 
از بزرگترین شرکت های بین المللی شیپ  یارد، تعمیرات و تغییر کاربری 
جهان به شمار می روند. تاکنون هرکدام از این شرکت ها بیش از ۲ هزار 
شناور در کلاس های مختلف ساخته اند وکشتی موجود هویزه در ایزوایکو 

۴0سال پیش برای سازمان بنادر ایران توسط  ihc ساخته شده است.

یاسوج
رییس بیمارستان امام سجاد یاسوج خبر داد:

راهاندازیدفترپذیرشبیمارانقلبی
دربیمارستانامامسجادیاسوج

 رییس بیمارستان امام سجاد یاسوج از راه اندازی دفتر پذیرش بیماران قلبی 
در این بیمارستان خبر داد.

فرزاد وفایی در گفت وگو با خبرنگار فارس در یاسوج با اشاره به موفقیتی 
که به تازگی بیمارستان امام سجاد شهر یاسوج کسب کرده است، اظهار 
کرد: همزمان با شروع طرح تحول سلامت کارهای بزرگی در سطح این 
بیمارستان انجام شده است. رییس بیمارستان امام سجاد یاسوج با بیان این 
که جای جراحی قلب و آنژوگرافی در مرکز استان و به نوعی در استان 
از  یکی  تصریح کرد:  بود،  خالی  این  از  پیش  تا  بویراحمد  و  کهگیلویه 
این  از  تا پیش  بیمارستان چنین موضوعی بود که  این  دغدغه های ما در 

همشهریان و هم استانی ها زحمات و هزینه های زیادی را متقبل می شدند.
این مسؤول افزود: لذا با راه اندازی بخش جراحی قلب در این بیمارستان 
همزمان با سفر دولت و رئیس جمهور به یاسوج و انجام اولین عمل قلب 
در  درمان  ارتقای حوزه  راستای  در  بزرگ  گامی  اخیر  روزهای  در طی 
شهر یاسوج و سایر استان برداشته شد. رییس بیمارستان امام سجاد یاسوج 
بیان کرد: دفتر پذیرش بیماران قلبی و آنژوگرافی را در بیمارستان امام 
جهت  نوبت گیری  برای  هم استانی ها  تا  می کنیم  راه اندازی  یاسوج  سجاد 
انجام جراحی قلب و آنژوگرافی اقدام کنند. این مسئول در بخش دیگری 
از اظهارات خود با بیان این که هم استانی ها می توانند هر روز از ساعت 8 
صبح تا دو بعد از ظهر برای نوبت گیری به دفتر پذیرش ما مراجعه کنند، 
افزود: با راه اندازی بخش جراحی قلب در بیمارستان امام سجاد شهر یاسوج 
تعداد اعزام های ما از هر هزار بیمار به سه بیمار تقلیل یافت.وی با بیان 
این که در گذشته اعزام های بسیار زیادی از استان به استان های هم جوار 
انجام شده  استان  اقداماتی که در سطح  با  افزود:  در زمینه درمان داشتیم، 
از جمله همین راه اندازی بخش جراحی قلب تا حدود زیادی توانسته ایم از 
بیمار  این که در گذشته هر  بیان  با  اعزام ها جلوگیری کنیم. وفایی  این 
جمله  از  دیگر  سرسام آور  هزینه های  درمان  هزینه  بر  علاوه  می بایست 
هزینه های  سایر  و  برگشت  و  رفت  کرایه  و  دیگر  شهرهای  در  اسکان 
جانبی را پرداخت می کرد، افزود: اما با راه اندازی بخش جراحی قلب در 

بیمارستان امام سجاد یاسوج تنها هزینه درمان پرداخت می شود.


